
Komplexnejšie o žatve na TV JOJ 24

V rozhovore sme vysvetlili vývoj žatevných prác, vplyv počasia a premnoženého hraboša poľného na
množstvo a kvalitu úrody, no hovorili sme aj o dôsledkoch vypovedanej obilninovej dohody o prevoze
ukrajinského obilia cez európsky priestor na trhy afrických krajín. 

Rozhovor si môžete pozrieť TU. 

https://joj24.noviny.sk/studio-joj-24/819660-studio-24-o-prebiehajucej-zatve

